
Protokół  posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich  
i Strategii Rozwoju Powiatu 

 
Nr 15/2007  w dniu 24.09.2007r. 

 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.00 zakończono o godz. 19.20 
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Sławomir Maciaszek     
- Przewodniczący Komisji 

Obecny 

 2. 
  

Jerzy Springer     
 

Obecny 

 3. 
  

Irena Wojewódzka - Kucz     
           

Obecna 

4. 
 

Józef Sulikowski    Obecny 

5. Andrzej Zając 
 

Obecny 

6. Andrzej Wieczorek     
 

Obecny 

7. Ewertowski Wiesław    
 

Obecny 

8. Grzegorz Owczarzak 
 

Obecny 

      9. Jerzy Piasecki Obecny 

     10. Andrzej Bielecki Obecny 

 
 
 

Obecni wszyscy członkowie Komisji: 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Skarbnik Powiatu- Danuta Królczyk 
 

2. Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wągrowcu – Wiesław 
Pierzchlewicz 

 
3.   Kierownik Wydziału Europejskiego i Rozwoju- Radosław Kubisz 

 
 

 

 



 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. Analiza  wykonania budżetu za I półrocze 2007 

 
1.4.      Opiniowanie materiałów na sesję. 

 
2.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 

 
Temat kontraktów  ZOZ w Wągrowcu (wyniki) z NFZ za 6 miesięcy, ilościowo i 

wartościowo omówił Dr szpitala Grzegorz Hoffmann. Procentowe wyniki wykonania planu 
za 6 miesięcy przez poszczególne oddziały w załączeniu do protokołu. W miesiącu lipcu 
wykonanie planu kształtuje się na poziomie lipca z roku 2006. 

Sprawozdanie z wykonania planu za 8 miesięcy omówił orientacyjnie, procentowo Dr 
ZOZ wspólnie z głównym księgowym, którzy stwierdzili, że wykonanie planu za 8 miesięcy 
jest zadawalające. Dr ZOZ poinformował Komisję, że poczynił starania aby pozyskać środki 
na niezapłacone, a wykonane usługi. Otrzymał pisemne zapewnienie i akceptację 
Wojewódzkiego konsultanta ds. neomatologii Prof. Janusza Gadzinowskiego na 
sfinansowanie procedur noworodkowych wykonanych przez ZOZ Wągrowiec Odział poradni 
chirurgicznej był kontrolowany przez Prof. Romanowskiego oraz Dr Piotra Jeske. W wyniku 
tej kontroli szpital oczekuje zapłacenia za wykonane zabiegi ortopedyczne. Dr ZOZ 
przyjmuje, ze na koniec roku 2007 uda się szpitalowi wygospodarować zysk w wysokości  
20-30 tys. zł oraz wykonań kontrakty. Na pytania radnych odpowiadali bezpośrednio 
Dyrektor oraz główny księgowy. Poinformowali orientacyjnie, że z roku 2006 została jedna 
zaległa zapłata z miesiąca grudnia. Pozostałe zaległości z roku 2007 wahają się w granicach 
dwóch miesięcy wstecz. 

Obecny na posiedzeniu Komisji Kierownik Centrum Pomocy Rodzinie poinformował 
Komisję o otrzymaniu z PFRON Warszawa dodatkowych środków w kwocie 174.676.00 zł 
Propozycja podziału środków Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie przedstawiło Zarządowi 
Powiatu oraz Powiatowej Społecznej Komisji ds. Osób Niepełnosprawnych- propozycja 
został przyjęta. Komisja Zdrowia też nie wniosła uwag. 

Zmiany w budżecie i wykonanie budżetu na I półrocze omówiła Skarbnik Powiatu. 
Materiały w załączeniu do protokołu. Na pytania radnych odpowiadała Skarbnik Powiatu. Do 
propozycji zmian  w budżecie Komisja nie wniosła uwag.  

1.Za przyjęciem  informacji z wykonania budzetu za I półrocze 2007 głosowali wszyscy 
członkowie Komisji. 

2.Za przyjęciem zmian w budżecie głosowali członkowie Komisji jeden głos 
wstrzymujący. 

3. Za przyjęciem zmian WPI, który omówił Kierownik Wydziału Europejskiego i 
Rozwoju Radosław Kubisz głosowało 7 radnych, 2 czło nków Komisji wstrzymało się od 
głosu. 
  

 
 
 
 

 



3.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
3.1  Zapytania 
 

W toku dyskusji. 
 

3.2 Opinie 
 

Brak opinii.  
 

      3.3  Stanowiska 
 
 Brak stanowiska. 
 
3.4  Wnioski 
 

 Komisji nie wypracowała wniosku. 
 

 

 

  ___________________________                        _______________________ 

Protokołował / Protokołowała                                Przewodniczący Komisji 

 


